
 

 

 
 

Referat fra møte 08.01.2025, uke 2 
 
 
Det var 16 frammøtte til møtet, ingen gjester. 
 
President Eva ønsket velkommen. Hun minnet om åpent møte 6. februar ved USN i Pors-
grunn. Temaet for møtet vil være polio, der Bjørn Olav Rosseland deltar. 
 
Kveldens tema var oppsummering fra møtet med guvernøren sist høst. Vi har fått et langt 
og godt referat fra møtet ført i pennen av assisterende guvernør. Vi fikk svært gode skussmål 
av guvernøren. 
 
Strategien for rotaryåret 2024/25 ble gjennomgått. Det var fint å se at mange punkter i 
dokumentet nå kan kvitteres ut som realisert, mens andre punkter er på vei til å bli fullført. 
 
Det kom fram et forslag om at vi noe senere bruker et helt rotarymøte der vi gjennomgår 
bruk av rotarysidene som ligger ute på internett. Hvert medlem bør da ha med seg egen pc, 
nettbrett eller smarttelefon der vi kan jobbe oss fram på nettsidene. 
 
Vi hadde peismøter 23. oktober sist år på tre forskjellige steder. Presidenten hadde satt opp 
et resyme fra disse møtene. De enkelte komiteene går gjennom punktene fra peismøtene, vi 
begynner i kveld og fortsetter på neste medlemsmøte. 
 
Vi gikk over til komitemøter. 
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